
V Libochovanech dne 07. října  2008 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Dneska jsme provedli korekturu prvního vydání čtvrtletního zpravodaje nazvaného „Obecní 

zrcadlo“. Asi si pamatujete jeho vydání v minulosti. Bylo to takové pokusné vydání souhrnných 

informací pro občany našich dvou obcí, kdy jsme bohužel z nedostatku času vydali pouze dva 

výtisky. Nebyl to jen nedostatek času, ale i nedostatek přispěvatelů a vlastně nezájem o spolupráci 

s naším úřadem. Doufám, že se to teď po letech změní a přibude těch, kteří budou do čtvrtletníku 

svoje připomínky, postřehy a nápady přidávat. Tímto Vás k tomu opětovně vyzývám. Myslím, že 

témat ke zveřejnění je dost. Nebo stále ještě přetrvává takové to schovávání se před ostatními a 

hlavně nevyčnívat a nepřipomínat svou existenci? Já myslím, že je škoda, když některé Vaše 

připomínky zapadnou nebo je nedáte na vědomí všem. 

            

Veřejné osvětlení do Řepnice je připraveno ke kolaudaci. Bohužel jedna lampa vzala za své při něčí 

zběsilé jízdě, nikdo nikoho neviděl, tak teď řešíme co s tím. Stavba není předaná, ani zkolaudovaná, 

nelze na ni z pohledu obce uplatnit nárok na pojištění, bude to muset řešit firma, která zatím 

stavbu nepředala. Zase zbytečná starost za někoho, kdo si starosti s majetkem obce nedělá žádné 

vrásky. 

            

V tomto týdnu dorazilo „Závazné stanovisko“ k případným opravám budovy kostela. Je to o 

nutnosti plnění podmínek kladených památkáři na jednotlivé části oprav budovy. Potěšující je 

zjištění, že památkáři netrvají na zachování zcela nevhodného drátěného oplocení. Chci předložit 

návrh na zhotovení ozdobné mříže do vstupní části kostelní budovy tak, aby o víkendech mohl být 

kostel přístupný k prohlídce bez dozoru majitele. Tento způsob zpřístupnění historické a dominantní 

stavby obce praktikují v mnoha místech nejen naší republiky. Uvidíme, co na tento návrh řeknou 

památkáři. 

            

Na návsi máme další případ nedobrého hospodaření s vlastním majetkem. Budova čp. 27 byla 

zabavena exekutorským úřadem. Straší před ní vystěhované vozidlo hasičů kdoví odkud. Čí to auto 

je, to ví jen majitel a ten je kdoví kde. Lze se jen dohadovat, za jakým účelem ho do vsi přitáhli, 

protože je s největší pravděpodobností nepojízdné. Poradí někdo, co s tím? 

            

Obdržený územní souhlas opravňuje k tomu, abychom zrealizovali dětské hřiště v Řepnici. Firma 

DAPS provádí zemní práce a usazení objednaných herních prvků do terénu. V tomto týdnu budou 

dovezeny keře a stromy k výsadbě. Myslím, že se tam dětem, ale i dospělým bude líbit a rodiče 

budou v klidu přihlížet skotačení svých dětí. Doufám že také dohlédnou na to, aby se zařízení 

neničilo a nezničilo. 

            



Ve čtvrtek a v pátek tento týden budou přistaveny velkoobjemové kontejnery. Sběr nebezpečného 

odpadu je  za námi, teď zbývá vyklidit další zbytečnosti z domácností, kůlen a dvorů. Nezapomeňte, 

že v průběhu října se budou vydávat vaky na zeleň, proto do kontejnerů NEDÁVEJTE zelený odpad a 

větve. Máte-li problémy s větvemi, domluvte se s Jardou Tovarou. Drtič větví, který máme 

v majetku, Vám za malou úplatu pomůže se jich zbavit. Ještě vám zůstane štěpkovací hmota jako 

mulč ke stromům a keřům nebo tento odpad můžete s přehledem dát do kompostu. S touto dřevní 

hmotou si hniloba v kompostu dobře poradí. 

            

Škola obnovy venkova Liběšice nabízí vzdělávací kurs „Interaktivního vzdělávání venkovských 

kurátorů“. Jedná se o vzdělávací aktivity rozpracované do 9 tématických modulů a jsou určeny pro 

osoby, které mají ke své venkovské obci pevný a vřelý vztah a chtějí své znalosti zúročit v její 

prospěch. Cílem projektu je vybavit tyto osobnosti znalostmi pro jejich aktivní a efektivní práci pro 

obec, prohloubí jejich  koncepční dovednosti a získají orientaci v oblasti dotací, dozví se základní 

mechanismy práce ve venkovském prostředí apod.výstupem by měla být osobnost schopná 

racionálně uvažovat nad problémy obce, vyhodnocovat možnosti a příležitosti jejího rozvoje a 

aktivizovat komunitu občanů. Bližší informace na http://sov-libesice.wms.cz/ (sekce projekty) a 

tel.č. 476 206 835. Tak do toho. Určitě by takový člověk byl obci do budoucna ku prospěchu. 

  

  

  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 

http://sov-libesice.wms.cz/

